
 
 

Referat fra Generalforsamlingen 13. marts 2019 
Deltagere fra bestyrelsen: Alice Michaelsen, Jette Lynge Jensen, Michael Adamsen, Ulla 
Brendstrup, Ole Mølgaard, Lisbet D. Mølgaard, Jette Schmidt 
Referent: Jette Lynge Jensen 
 

Dagsorden ifølge vedtægter: 
 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere. 

Dirigent: Valder Jacobsen 

Referent: Jette Lynge Jensen 

Stemmetællere: det blev der ikke brug for.  

Dirigenten kan konstatere at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  
 

2. Foreningens beretning om foreningens virke i det forløbne år. 

Formand Ole Mølgaard beretter om Alhedens Borgerforenings arbejde det forløbne år.  
Formanden og bestyrelsen takkes for deres arbejde og gode samarbejde af Arne 
Christensen.  
 

Formandens beretning kan ses lige efter referatet.  

AIF kommer med deres gymnaster til Sct. Hans i Anlægget. 

 

3. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

Kasserer Svend Thorsen forelægger regnskabet for de fremmødte.  

Man kan anmode kommunen om at blive fritaget for ejendomsskat til Pakhuset. Det har 

AIF gjort, oplyser Jette Schmidt. 

Formanden Ole Mølgaard gennemgår budgettet for 2019:  

 pga. kontingentforhøjelse fra 2019 bliver der lidt flere penge at gøre godt med 

 Annonce indtægter – også fra Portalen på Alhedens hjemmeside – forventes at 

blive mindre i 2019 end i 2018 

 der er varme på i Pakhuset for at forhindre svamp og skimmel 

 forsikringer er gennemgået og er up-to-date 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.  



 
 

 

 

 

Byfornyelse – 25.000 kr.  

Arne Christensen foreslår at de 25.000 kr., som Frederiks vandt i 

Landsbykonkurrencen, og som var øremærket til at lave byfornyelses-indstilling til 

kommunen (fx arkitekter m.v.), skal indgå i Alhedens Borgerforenings kasse, da 

pengene ikke blev brugt. Og ikke bruges til byfornyelses-projektet. Dette diskuteres af 

generalforsamlingen. Nogle mener, at de 25.000 kr. allerede i 2017 blev øremærket til 

byfornyelse af generalforsamling.  

Denne generalforsamling kan dog ikke bestemme hvad disse penge skal bruges til, da 

der ikke har været fremsat forslag om dette inden frist for indsendelse af forslag. Der 

var dog flere som ønskede, at de 25.000 kr. blev brugt til noget i forbindelse med 

områdefornyelsen – f.eks. et oplevelsespunkt på Hjertestien. Det blev dog op til 

bestyrelsen at beslutte. 

Rent teknisk hedder Byfornyelse nu Områdefornyelse, men det er nøjagtigt det 

samme.  

Forslag om at ansøge om penge til vedligeholdelse/drift af de to offentlige toiletter i 

Pakhus og Anlæg, da det jo anvendes af turister. 

 

4. Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent:  
- For enlige: 125,- kr./årligt.   
- For husstand: 250,- kr./årligt  
Generalforsamlingen vedtog dette. 

5. Fremlæggelse af indkomne forslag. 

Børge Pedersen, Granvej 12, beder generalforsamlingen tage stilling til, at de 16.000 

kr., Borgerforeningen fik i forbindelse med skolejubilæet, bliver tilskikket de yngste 

medlemmer i borgerforeningen. Skolen skal i gang med at anlægge legeplads m.m., 

og de 16.000 kr. vil blive et godt tilskud til finansieringen deraf. 

 



 
 

Efter lidt debat trak forslagsstilleren forslaget tilbage. Pengene skal blive i Alhedens 

Borgerforenings kasse og er ikke øremærket til noget, men hvis det kunne bruges til en 

speciel ting i forhold til skolen eller Områdefornyelsen, ville det være godt.   

 

6. Valg til bestyrelsen, 2 suppleanter, 2 revisorer og 1 revisorsuppleant, kasserer valgt 

uden for bestyrelsen. 

På valg til bestyrelsen: 

- Jette Lynge Jensen (ønsker ikke genvalg) 

- Ole Mølgaard (ønsker ikke genvalg) 

På valg som suppleant til bestyrelsen: 

- Lisbeth Mølgaard (ønsker ikke genvalg) 

- Jette Schmidt (ønsker genvalg) 

På valg som kasserer: 

- Svend Thorsen (ønsker ikke genvalg) 

Valgt  
Bestyrelsesmedlemmer: Annette Frickmann, Frode Siig 

2 suppleanter til bestyrelsen:  

- Jette Schmidt (1. suppleant)  

- Marianne Rasmussen (2. suppleant) 

Kasserer (uden for bestyrelsen): Kai Hesselberg  

2 revisorer: Inga Bräuner, Svend Erik Christensen 

Revisorsuppleant: Valder Jacobsen 

7. Eventuelt. 

Svend Thorsen blev takket mundtligt og med fin vingave for de mange år som 

kasserer. Arne B. Christensen blev takket for sin store indsats for hjemmeside, 

Facebook, BorgerNyt mm. 

Flere fra generalforsamlingen roste bestyrelsen (og især formanden) for det gode 

arbejde.  

Afgående formand takkede generalforsamlingen for et godt møde.  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


